
Referat bestyrelsesmøde 5. oktober 2022 

 

Afbud: Hans, Tanja 

Referent: Ane Borum 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

- Kort nyt v. Signe 

- Nyt årshjul (se bilag: årshjul skolebestyrelse) 

Der er lavet nyt årshjul. Der er ingen kommentarer til det. Årshjulet er 

godkendt. 

- Temadag 3. februar kl. 12.00 19.00 (se bilag: oplæg temadag) 

Det overordnende tema er: ”Hvordan skaber vi den bedste skole for 

vores børn?”. Oplægget er godkendt. Uffe og Signe bliver arbejdet videre 

med det praktiske ift. programmet.  

 

2. Kort status på besparelse med fokus på trivsel og læring 

- Hvordan hænger hverdagen sammen? / hvordan påvirker det børnenes 

og personalets hverdag? 

 

Internt på skolen opleves der forståelse for prioriteringerne ift. 

besparelserne. Der er pres på ift. bemandingen.  

Udsigterne fra nytår ser positiv ud. Der er bl.a. meldt 3 flere børn ind i 

sfo. Der satses på at der kan ansættes en Flyver/vikar pr. 1. november.  

 

Det besluttes at bestyrelsen løbende vi tage punktet på 

bestyrelsesmøderne.  

 

3. Opfølgning på børnetrivselsundersøgelse v. Ane/Malene 

 

Skolens trivselsgruppe, der består af 1 pædagog fra henholdsvis 

indskolingen, junior og ungdom, har arbejdet med første gennemførsel af 

undersøgelsen.  

Louisa og Louise, fra Trivselsgruppen, fremlagde arbejdet med 

børnetrivselsundersøgelsen. Undersøgelsen blev gennemført som en 

prøve-undersøgelse.   



Børnene har fået 12-13 spørgsmål. Undersøgelsen blev gennemført 

inden sommerferien. 

Der er nogle forskellige faldgrupper ift. besvarelserne som vil blive 

justeret til hvis det besluttes at det er noget der fremadrettet skal 

gennemføres.   

 

Opmærksomheder fra bestyrelsen: 

- det skal stå tydeligt hvad formålet er.  

- Når alle data er færdige ønsker bestyrelsen at evaluere på det: 

Var det tiden værd? hvad kan vi bruge det til? 

 

  

 

4. Oplæg til nyt Pædagogisk Princip v. Signe  

 

- Signe gennemgår princippet, der både indeholder oplæg fra Signe og Eva 

samt ledelsens kommentarer 

- Vi drøfter oplægget og kommentarerne fra ledelsen 

- Se bilag: Udkast pædagogisk princip 

Bestyrelsen har lavet rettelser. Signe retter princippet til og det tages på 

igen til næste møde.  

 

5. Retningslinjer v. Eva (18.15 18.45) 

- Eva præsenterer plan for revidering principper, og vi drøfter fælles, hvad 

der er vigtigt for os at have med 

- Se bilag: Overblik over arbejdet med principper 

Bestyrelsen laver overordnende principper for ”Sikkerhed ved ud-af-huset 

aktivitet” og ”medicinhåndtering”. Skolens laver retningslinjer ud fra 

principperne.  

Obligatoriske principper vi vælger ikke at lave: 

- Princip for Ordensregler.  

- Princip for Fællesarrangementer i skoletiden  

Signe og Eva arbejder videre med principperne.  

Alle gældende principper ligger på skolens hjemmeside.  



 

6. Drøftelse af GDPR i forhold til kørselssedler  

- Maria opridser problematikkerne, og vi drøfter herefter løsning 

Løsning: 

Hvor der tidligere blev udleveret fælleslister til alle elever på en kørselsliste, vil 

der fremover blive udleveret en individuel liste, så der kun kommer til at stå 

barnets navn på kørselssedlerne.  

 

7. Punkter fra Forældremødet den 7.9 (19.05 19.25) 

- klasserne med i aftenklub v. Mona 

Beslutningen om at Aftenklub torsdage mellem 16.00-20.00 er for elever fra 

7. klasse, er taget ud fra, at det er den aldersgruppe der er i de almene ” 

Ungdomsklubber” der er fra 7. klasse.  

 

Beslutningen at aftenklubben er for elever fra 7. klasse fastholdes. 

 

8. Billeder af børnene v. Eva 

Der er et ønske fra forældre om at få taget skolefoto. 

Ane og Vivi undersøger muligheder og tager det med til næste 

bestyrelsesmøde.  

 

9. Elever med i egen skole/hjem-samtale v. Eva 

Der er ikke taget en generel beslutning om at tilbyde det fast for alle. Nogle 

gange deltager eleverne i dele af samtalerne.  

Opmærksomheder fra bestyrelsen: 

- Det kunne være et tilbud. 

- I de sidste år i ungdom er der mange vigtige ting på dagsordenen ift. 

fremtiden. Der er 1 time til mødet. 

- Det betyder meget at vise børnene at de også har en stemme og bliver 

inddraget.  

Det tages med i skolens PKU (Pædagogisk Koordinerende Udvalg) om det 

skal være et tilbud og tages op igen i bestyrelsen.  

 



 

10. Eventuelt  

 

- Der mangler 1 skilt på p-pladsen. Det er bestilt og betalt. Uffe rykker for 

det.  

- Vi er som specialskole undtaget kravet om 19 grader i offentlige 

bygninger. 


